



雙魚河馬術中心要求租用馬匹及評估表格
BREC HORSE HIRE REQUEST & ASSESSMENT FORM

騎手姓名 Rider's Name:	_____	會員號碼 Membership No.:	_____
高度 Height:	_____	體重 Weight:	_____
聯絡電話 Contact No.:	寫字樓 Office	家居 Home	_____
	手提號碼 Mobile	電郵 Email	_____

馬術教練填寫
Equestrian Coach's Use

用以評估的馬匹 Horse used for Assessment: _____

適合騎手租用的馬匹類型 Type of Horse suitable for Rider to Hire: _____

租用馬匹程度 Permitted Level of Horse Hire:

在大沙圈 In Home Paddock:

- 步行 Walk
 慢跑 Trot
 快跑 Canter

在沙圈內 In Any Arena:

- 步行 Walk
 慢跑 Trot
 快跑 Canter

於新山山路策騎〔雙魚河內〕

Hacking on Newland (inside BR):

- 步行 Walk
 慢跑 Trot

於舊山山路策騎〔行經高爾夫〕

Hacking on Old Land (trail through golf course):

- 步行 Walk

_____ 馬術教練 Equestrian Coach

_____ 日期 Date



會員留意附項 Notes to clients:

管理層可要求騎手在准許出租馬匹前參與課堂。

1. Management may request the rider have a course of lessons before permitting horse hire.

管理層有權因應雙魚河騎術學校之運作需要而拒絕出租馬匹。

2. Management has the right to reject horse hire due to the operational needs of BRRS.

如果管理層發現馬匹在租用時受傷，騎手將須要承擔馬匹診治費用。

3. If Management becomes aware of an injury to the horse during Horse Hire, the rider will be liable for vet's fee incurred.

要求租用馬匹需要最少 48 小時通知

4. A minimum of 48 hours notice is required to book Horse Hire.

取消租用馬匹需要最少 48 小時通知，否則租用馬匹的全部費用由騎手支付

5. A minimum of 48 hours notice is required for cancellations of Horse Hire, otherwise full fee of Horse Hire is payable by the rider.

租用馬匹為每節一小時，而同一個騎手每週不可租用超過兩次。

6. Horse hire is available for one hour sessions only and to the same rider not more than twice per week.

在一小時內策騎 10 分鐘或以上，將額外收取租用馬匹費用。

7. For each 10min period over the one hour session period, the hire fee will be additionally charged.

在租用馬匹期間不允許任何形式的跳躍，但在雙魚河馬術中心馬術教練所教授之的課程提供。

8. Jumping of any kind is not permitted during Horse hire, but can be offered during a lesson with BREC Equestrian Coach.

本人清楚並同意雙魚河馬術中心的租用馬匹之條款及安排。

I hereby agree to the terms & conditions of Horse hire at BREC.

騎手 / 會員 Rider/Member

日期 Date

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp
Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and / or http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp